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Protokół Nr XXXIX/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

w dniu 10 marca 2021 r. 

 

Ad.pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył XXXIX w bieżącej kadencji obrady 

sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział bierze  

15 radnych, co zgodnie z ustawą czyni radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności radnych w oraz zaproszonych na obrady gości zostaje załączona do niniejszego 

protokołu i stanowi jego integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych, Posła na Sejm RP Mariusza Goska, Starostę 

Powiatu Koneckiego Grzegorza Pieca, Panią Burmistrz Stąporkowa Dorotę Łukomską, 

Sekretarza Gminy Łukasza Kłysa oraz Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich 

Stanisława Mościńskiego. 

W związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady 

(UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku  

z przetwarzaniem danych osobowych  i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz 

uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO  a także art.20 ust.1b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 

o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz.713 ze zm.) poinformował, iż obrady sesji są 

nagrywane oraz transmitowane na żywo. 

Ad.pkt.2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wspólnym posiedzeniu komisji Rady 

Miejskiej, które odbyły się w dniu dzisiejszym, tj. 10 marca 2021 r. Sekretarz Gminy w imieniu 

Burmistrza Stąporkowa złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad sesji projektu uchwały 

w sprawie zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego na 2022 rok ujętego w punkcie 8 ppkt. 

c). Wyjaśnił, że ponadto radny Edward Mazur wystąpił z wnioskiem o wycofanie z porządku 

obrad sesji z punktu 8 ppkt. k) i ppkt. l) projektów uchwał dotyczących sprzedaży lokali 

mieszkalnych stanowiących własność Gminy Stąporków. Przewodniczący Rady Miejskiej 

poinformował także, że do Rady Miejskiej złożono należycie projekty uchwał dotyczące 

wyrażenia zgody na umorzenie części wierzytelności Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Stąporkowie przypadających od najemcy lokalu komunalnego. Wyjaśnił, że 

autorem pierwszego projektu uchwały jest ZGKiM, zaś drugiego grupa sześciu radnych: 

Edward Mazur, Tomasz Kurcbart, Jakub Dajczer, Kamil Zieliński, Zbigniew Wiśniewski, 

Łukasz Świerczyński. Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że powyższe wnioski 

zostaną poddane pod głosowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wycofanie z porządku obrad XXXIX 

sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie projektu uchwały w sprawie zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego na 2022 rok ujętego w punkcie 8 ppkt c). 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przedmiotowy wniosek 

przyjęła. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wycofanie z porządku obrad XXXIX 

sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie projektu uchwały w sprawie sprzedaży lokalu 

mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Stąporków ujętego w punkcie 8 ppkt k). 

Głos zabrał radny Edward Mazur, autor wniosków. Uzasadnił, że do projektów uchwał nie 

przede wszystkim załączono opinii Komisji Mieszkaniowej. Powiedział, że w związku z 

zaistniałymi nieprawidłowościami i różnicami, które przedstawiano radnym w Gminnym 
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Programie Wspierania Rodziny, gdzie podano, że na mieszkania komunalne oczekują 64 osoby  

a na mieszkania socjalne 54 osoby, a z otrzymanego pisma, o które wystąpił wraz z radnym 

Tomaszem Kurcbartem wynika, że na mieszkania socjalne oczekuje 50 osób, a na mieszkania 

komunalne tylko 8 osób należy projekty uchwał wycofać z porządku obrad. Podkreślił,  

że z uwagi na to, że zadaniem gminy jest budowa mieszkań oraz zabezpieczenie mieszkań 

socjalnych i komunalnych, nie należy ich sprzedawać. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys wyjaśnił, że opinie Komisji Mieszkaniowej zostały 

opracowane. Dodał, że nie są jednak obligatoryjne. 

Radny Edward Mazur powiedział, że radni opinii nie otrzymali, a powinni w załączeniu do 

projektu uchwały. Przypomniał, że Pani Burmistrz podczas pierwszej kadencji obiecała, że 

będzie budować mieszkania socjalne i komunalne, a tymczasem na przestrzeni lat wybudowano   

17 mieszkań socjalnych i żadnego mieszkania komunalnego. Podkreślił, że nie można 

sprzedawać mieszkań  w sytuacji, gdy mieszkańcy mający chore dzieci lub niepełnosprawni 

oczekują na nie kilka lat. Radny Edward Mazur ponowił apel o niesprzedawanie mieszkań. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys powtórzył, że opinie Komisji Mieszkaniowej w omawianym 

temacie zostały opracowane. Zaznaczył, że nie są obligatoryjne. 

W związku  z zakończoną dyskusją Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 

wycofanie z porządku obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie projektu uchwały  

w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Stąporków ujętego 

w punkcie 8 ppkt k). 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− za - 6 głosów 

− przeciw -  8 głosów 

− wstrzymało się -  1 głos 

przedmiotowy wniosek odrzuciła. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wycofanie z porządku obrad XXXIX 

sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie projektu uchwały w sprawie sprzedaży lokalu 

mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Stąporków ujętego w punkcie 8 ppkt l). 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− za - 6 głosów 

− przeciw -  8 głosów 

− wstrzymało się -  1 głos 

przedmiotowy wniosek odrzuciła. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad 

XXXIX sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na umorzenie części wierzytelności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

w Stąporkowie  przypadających od najemcy lokalu komunalnego. Wyjaśnił, że wnioskodawcą 

projektu uchwały był Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− za - 4 głosy 

− przeciw -  8 głosów 

− wstrzymało się -  3 głosy 

przedmiotowy wniosek odrzuciła. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
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Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad 

XXXIX sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na umorzenie części wierzytelności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

w Stąporkowie  przypadających od najemcy lokalu komunalnego. Wyjaśnił, że wnioskodawcą 

projektu uchwały była grupa sześciu radnych: Edward Mazur, Tomasz Kurcbart, Jakub Dajczer, 

Kamil Zieliński, Zbigniew Wiśniewski, Łukasz Świerczyński. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− za - 6 głosów 

− przeciw -  8 głosów 

− wstrzymało się -  1 głos 

przedmiotowy wniosek odrzuciła. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

W związku z brakiem dalszych wniosków i uwag do projektu proponowanego porządku obrad 

XXXIX sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− za - 14 głosów 

− przeciw -  1 głos 

− wstrzymało się -  0 głosów 

przyjęła porządek obrad XXXIX sesji. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.3.Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekt protokołu z poprzedniej sesji został 

przesłany radnym mailowo oraz wyłożony w Biurze Rady Miejskiej. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− za - 14 głosów 

− przeciw -  0 głosów 

− wstrzymało się -  1 głos 

przyjęła protokół z XXXVIII sesji. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.4.Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan odczytał informację o działaniach 

między sesjami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.5.Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys odczytał informację o działalności międzysesyjnej, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad.pkt.6.Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w przedszkolu oraz szkołach 

prowadzonych przez Gminę Stąporków za rok 2020. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż Radni są w posiadaniu przedmiotowego 

sprawozdania, które organ prowadzący był zobligowany przedłożyć radzie. 
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W związku z brakiem uwag i pytań poddał sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w przedszkolu oraz szkołach 

prowadzonych przez Gminę Stąporków za rok 2020 pod głosowanie. 

Rada Miejska w Stąporkowie w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”  przyjęła sprawozdanie  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w przedszkolu oraz szkołach prowadzonych przez Gminę Stąporków za rok 2020. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w dniu 22 lutego br. do Rady Miejskiej  

w Stąporkowie wpłynęło pismo Starosty Koneckiego w sprawie propozycji przejęcia przez 

gminę Stąporków wraz z wykonaniem przebudowy ul. Szkolnej w Niekłaniu Wielkim, która 

prowadzi do szkoły podstawowej oraz ośrodka zdrowia. Wyjaśnił, że na spotkaniu ze Starostą 

i Wicestarostą Koneckim, w którym brał udział wraz z radnym Maciejem Pokusą oraz radnym 

powiatowym Marianem Domagałą uzgodniono, że starostwo musi przedstawić pomysł 

wykonania drogi. Poprosił o zabranie głosu Starostę Koneckiego Grzegorza Pieca. 

Starosta Konecki Grzegorz Piec poinformował że koszt projektu ul. Szkolnej w Niekłaniu 

Wielkim wynosi 2 mln 600 tys. zł. Dodał, że nie jest to droga powiatowa, ponieważ ma 

charakter lokalny, zaś typowa droga powiatowa to, np. droga pomiędzy Przyłogami  

a Stąporkowem. Starosta powiedział, że zadaniem zarządu jest rozwiązanie problemu a nie 

przedłużanie w czasie. Stwierdził, że zdecydowanie szybciej i taniej to nastąpi w sytuacji,  

gdy gmina Stąporków przejmie drogę. Zapewnił, że powiat chce się drogi pozbyć, bo nie chce 

jej wykonać. W dalszej części wypowiedzi odniósł się do propozycji Pani Burmistrz dotyczącej 

wspófinansowania zadania w 70% i wyjaśnił, że po stronie gminy koszt wyniósłby  

1 mln 800 tys. zł, a po stronie powiatu, 800 tys. zł. Starosta powiedział, że w przypadku 

przejęcia drogi gmina obniży koszty inwestycji, zaś powiat chcąc ją wykonać musi budować 

kanały technologiczne przy specyficznym gruncie. Podkreślił, że w sytuacji braku 

wypracowania wspólnego stanowiska zawsze istnieje możliwość wpisania zadania w Fundusz 

Dróg Samorządowych, ale co jednak zdecydowanie odsunie jego realizację w czasie,  

gdyż na rok bieżący złożono wniosek na 16 odcinków, w tym 4 drogi ze Stąporkowa. Dodał, 

że na obecną chwilę nie ma odpowiedzi, na które z dróg zostanie przyznane dofinansowanie  

i z uwagi na to nie dysponuje wiedzą w tej sprawie. Wyjaśnił, że w chwili otrzymania 

informacji, wzorem lat poprzednich zostaną podjęte rozmowy z włodarzami gmin w celu 

dokonania uzgodnień dotyczących współfinansowania inwestycji w wysokości 50:50. Starosta 

Konecki powiedział, że w roku poprzednim na terenie gminy Stąporków nie było problemów 

ze zgłaszaniem dróg do przebudowy. Dodał, że na terenie gminy jest najwięcej odcinków dróg 

powiatowych, bo aż 120 km, w tym ponad 80 km do wykonania. Poprosił, aby gmina przejęła 

ul. Szkolną w Niekłaniu Wielkim, gdyż spowoduje to jej szybszą realizację.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

o wyjaśnienie treści pisma i uzasadnienie, dlaczego w sytuacji przejęcia drogi przez gminę 

koszt wykonania będzie niższy.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński przedstawił kwestie techniczne 

realizacji zadania. Wyjaśnił, że w przypadku dokonania remontu drogi a nie realizowania jej 

według dokumentacji, ograniczając poszczególne elementy drogi, koszt inwestycji będzie 

niższy. Powiedział, że wykonanie przebudowy zgodnie z obowiązującymi przepisami nakłada 

budowę kanału technologicznego, a przy remoncie takiego wymogu nie ma. Dodał, że koszt 

realizacji kanału stanowi kwotę ok. 270 tys. zł. Pan Dyrektor powiedział, że rezygnacja  

z poszczególnych elementów drogi  i wykonanie tylko jej remontu spowoduje obniżenie 

kosztów z kwoty 2 mln 600 tys. zł, którą przedstawiono w kosztorysie inwestorskim 
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sporządzonym przez projektanta, gdzie ujęto budowę kanału technologicznego, kanalizacji 

deszczowej, separatora wód opadowych, chodnika prawostronnego, przestawienia kilku lamp 

oświetleniowych i wykonania przekroju ulicznego, czyli obustronnych krawężników.    

Radny Łukasz Świerczyński zapytał o koszt wykonania dokumentacji omawianej drogi. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński odpowiedział, że dokumentacja 

techniczna to koszt 68 tys. zł. 

Inspektor Wydziału Budownictwa i Inwestycji Urzędu Miejskiego w Stąporkowie 

Elżbieta Nowak powiedziała, że realizacja drogi w przypadku jej przejęcia przez gminę nie 

nastąpi tak szybko, jak zapewnia Starosta Konecki. Wyjaśniła, że na podstawie art. 10 ustawy 

o drogach publicznych wskazano, że organem właściwym do pozbawienia drogi 

dotychczasowej kategorii jest organ właściwy do zaliczenia jej do odpowiedniej kategorii,  

a pozbawienia drogi jej kategorii dokonuje się w trybie właściwym do zaliczenia drogi  

do odpowiedniej kategorii. Poinformowała, że pozbawienie drogi dotychczasowej kategorii,  

z wyjątkiem przypadku wyłączenia drogi z użytkowania jest możliwe jedynie w sytuacji 

jednoczesnego zaliczenia tej drogi do nowej kategorii, a pozbawienie i zaliczenie nie może być 

dokonane później niż do końca trzeciego kwartału danego roku, z mocą od dnia 1 stycznia roku 

następnego. Pani Inspektor wyjaśniła, że zaliczenie drogi do danej kategorii dróg powiatowych 

jest analogiczne do pozbawienia jej kategorii i następuje na mocy uchwały rady powiatu  

w porozumieniu z zarządem województwa, po zasięgnięciu opinii wójtów, burmistrzów, 

prezydentów miast gmin, na obszarze których przebiega droga, a zaliczenie drogi do kategorii 

drogi gminnej odbywa się na mocy uchwały rady gminy po zasięgnięciu opinii właściwego 

zarządu powiatu. Powiedziała, że tak przebiega procedura wynikająca z ustawy o drogach 

publicznych, którą należy zachować, więc na podstawie porozumienia droga powiatowa nie 

stanie się drogą gminną. Dodała, że droga w przypadku rozpoczęcia procedur w roku bieżącym 

mogłaby się stać drogą gminną dopiero w roku następnym, więc w przypadku jej przejęcia 

przyspieszenie nie nastąpi. W kwestii wykonania remontu Pani Inspektor Elżbieta Nowak 

powiedziała, że cały czas pojawiały się wnioski, że dzieci muszą chodzić po rozmytym 

poboczu, gdyż nie mogą poruszać się drogą, zaś woda płynąca z góry przelewa się i zbiera na 

skrzyżowaniu ul. Hubala i ul. Spółdzielczej. Podkreśliła, że jeżeli wobec tego nie zostanie 

wykonane dojście do szkoły oraz kanał burzowy to wątpliwy jest sens realizacji inwestycji, bo 

woda wymyje wszystko i dzieci nie będą miały zapewnionego bezpiecznego przejścia, czyli 

ciągu pieszego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że z wypowiedzi Pani Inspektor można wysnuć 

wniosek, że wykonanie remontu w postaci położenia asfaltu i chodnika jest niewystarczające  

i trzeba wykonać przebudowę drogi. 

Inspektor Wydziału Budownictwa i Inwestycji Urzędu Miejskiego w Stąporkowie 

Elżbieta Nowak powiedziała, że budowy chodnika nie można nazwać remontem, gdyż jest  

to przebudowa, zaś remont drogi stanowi wymiana nawierzchni.   

Radny Edward Mazur powiedział, że dokumentacja na wykonanie drogi została już 

opracowana. Zwrócił się z pytaniem do Starosty Koneckiego, czy składano wniosek na 

dofinansowanie wykonania drogi. 

Starosta Konecki odpowiedział, że wniosku nie składano.  

Radny Edward Mazur zapytał, czy z wnioskiem na pozostałe drogi występowano w naborze 

grudniowym. Doprecyzował, że pierwszy nabór dotyczył tzw. „tarczy”, a w drugim naborze 

środki w wysokości 5 mln 600 zł w całym powiecie otrzymała jedynie gmina Końskie. Zapytał, 

czy są informacje odnośnie trzeciego naboru i pozostałych dróg. 

Starosta Konecki odpowiedział, że nie ma żadnych wiadomości, które drogi otrzymały 

dofinansowanie z Funduszy Dróg Samorządowych, dlatego dotychczas nie podjęto rozmów  

z włodarzami gmin. 
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Radny Edward Mazur powiedział, że jeżeli na ul. Szkolnej w Niekłaniu Wielkim nie zostanie 

wykonany chodnik, wówczas pojawi się problem, bo droga oraz posesje są zalewane wodą 

opadową, więc aby zaistniałą sytuację naprawić trzeba wykonać rów oraz odwodnienie. 

Podkreślił, że pomimo, iż droga nie jest długa, jej realizacja będzie kosztowna.  

Starosta Konecki potwierdził, że inwestycja jest kosztowna. 

Radny Edward Mazur powiedział, że można w sytuacji realizowania w przyszłości 

kanalizacji w kierunku Wąglowa i Niekłania rozważyć przygotowanie kanału sanitarnego. 

Radny Maciej Pokusa powiedział, że po analizie wypowiedzi Pani Inspektor oraz Pana 

Dyrektora wnioskować można, że poza rezygnacją z separatora, nie ma dużych możliwości 

obniżenia kosztów wykonania drogi, gdyż w sytuacji dokonanych oszczędności i odstąpienia 

od poszczególnych elementów inwestycja nie będzie spełniać zamierzonych funkcji.  

Inspektor Wydziału Budownictwa i Inwestycji Urzędu Miejskiego w Stąporkowie 

Elżbieta Nowak powiedziała, że gdy wykonuje się kanał burzowy, wówczas zamontowanie 

separatora stanowi nieodzowny element zadania. Wyjaśniła, że realizacja kanałów 

technologicznych nie jest tak kosztowne, jak mówi kosztorys inwestorski, bo na odcinku od 

Stąporkowa do Błaszkowa wykonawca zaoferował cenę 70 tys. zł. Dodała, że zgłoszenie 

przebudowy musi zawierać wykonanie kanału technologicznego, gdyż w przeciwnym wypadku 

nie zostanie przez Starostwo Powiatowe przyjęte, wyjątek stanowi remont, czyli wykonanie 

samej nawierzchni. 

Radny Maciej Pokusa powiedział, że wykonanie remontu to tylko ułożenie asfaltu, który woda 

i tak w rezultacie zmyje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy w przypadku przejęcia w następnym roku drogi 

przez gminę, w ramach remontu będzie możliwe jedynie wykonanie nawierzchni, czy także 

poszerzenie asfaltu. 

Inspektor Wydziału Budownictwa i Inwestycji Urzędu Miejskiego w Stąporkowie 

Elżbieta Nowak powiedziała, że będzie to traktowane jak przebudowa a nie remont. 

Poseł na Sejm RP Mariusz Gosek powiedział, że zważając na art. 10 ustawy o drogach 

publicznych należy mieć na uwadze, że aby przekształcić drogę z kategorii drogi powiatowej 

na drogę gminną muszą zaistnieć zasadne ku temu przesłanki. Poinformował, że podczas 

pełnienia funkcji członka Zarządu Województwa nadzorował obszar dróg wojewódzkich. 

Wyjaśnił, że gdy budowano obwodnicę w miejscowości Kazimierza Wielka śladem drogi, 

który dotychczas stanowił drogę wojewódzką, po zakończeniu budowy obwodnica stała się 

drogą wojewódzką. Dodał, że jeżeli z kolei budowana była obwodnica Pińczowa, to ślad drogi, 

który w tym zakresie do tej pory stanowił charakter drogi wojewódzkiej mógł przejść  

w posiadanie drogi kategorii niższego rzędu, czyli powiatowej, czy też gminnej. Odnosząc się 

do istoty problemu wyjaśnił, że sam remont nawierzchni drogi, który proponuje Starostwo 

Powiatowe w Końskich nie zmieni stanu faktycznego. Podziękował Staroście Koneckiemu  

za wsparcie miasta i gminy Stąporków. Poseł na Sejm RP Mariusz Gosek podkreślił, że należy 

mieć na uwadze, że do szkoły zlokalizowanej przy drodze, która jest w fatalnym stanie 

uczęszczają dzieci z kilku sołectw. Powiedział, że sprowadzenie tej drogi do charakteru drogi 

gminnej i proponowanie przejęcia w celu osiągnięcia oszczędności jest interpretacją błędną,  

a argumentację w tej kwestii uznać należy za niezasadną. Pan Poseł zgodził się ze stanowiskiem 

zaprezentowanym przez radnego Łukasza Świerczyńskiego w kwestii kosztów opracowania 

dokumentacji na wykonanie drogi, które są bardzo duże, bo stanowią kwotę 68 tys. zł. 

Powiedział, że rozumie przez to, że dokumentacja konsekwentnie będzie wykorzystywana na 

procedowaniu dalszego etapu budowy tejże drogi. Konkludując powiedział, że podziela 

stanowisko Pani Inspektor Wydziału Budownictwa i Inwestycji Urzędu Miejskiego w 

Stąporkowie Elżbiety Nowak oraz radnych z miejscowości Niekłań. Poprosił, aby mieć na 

uwadze czynnik społeczny, czyli fakt, że droga prowadzi do szkoły, więc nie można jej 

sprowadzać do kategorii drogi mniej potrzebnej i traktować w taki sposób, że jeżeli zrobi ją 
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gmina to będzie taniej i nie będzie wykonany ciąg technologiczny oraz odwodnienia,  

co spowoduje, że problem drogi nadal pozostaje. Przypomniał, że  rodzice uczniów  

z okolicznych sołectw apelują o pomoc w tej sprawie. Pan Poseł podziękował 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej Jackowi Kołodziejowi, radnemu Maciejowi Pokusie, 

radnej Barbarze Zamachowskiej oraz wszystkim radnym, którzy wspierają w działaniach 

samorząd. Powiedział, że dotychczas gminy wykonywały drogi na zasadzie partycypowania  

w kosztach 50%:50% dla każdej ze stron, a obecnie może się okazać, że kolejne drogi  

o charakterze dróg powiatowych bez skutecznego uzasadnienia będą stawać się drogami 

gminnymi. Poprosił, aby zwrócić uwagę na to, że kolejne remonty dróg i wnioski w zakresie 

remontów mogą spotykać się właśnie z takimi decyzjami Zarządu Powiatu, czy Starostwa 

Powiatowego w Końskich. Poseł na Sejm RP Mariusz Gosek podziękował wszystkim radnym, 

którzy popierają inicjatywę przebudowy ul. Szkolnej w Niekłaniu Wielkim. Wyjaśnił, że jego 

zdaniem jedynym właściwym i uczciwym społecznie jest takie zachowanie, aby przyjmując 

dotychczasowe praktyki, takie jak np. w Radoszycach, gdzie wykonywana będzie droga przy 

współfinansowaniu w kosztach 50%:50% dla każdej ze stron, ten sam mechanizm partycypacji 

w środkach zachować. Pan Poseł podkreślił, że gmina Stąporków oraz samorządowcy są gotowi 

współfinansować zadanie przy 70% udziale w kosztach inwestycji. Dodał, że jest to rekordowe 

wsparcie dla drogi nie stanowiącej zadania własnego gminy, bo nie spełnia parametrów drogi 

gminnej. Poprosił o precyzyjne wskazanie, jakich parametrów droga powiatowa nie posiada. 

Poseł na Sejm RP Mariusz Gosek ponownie zwrócił uwagę na czynnik społeczny i podkreślił, 

że jest to droga, którą bardzo często przemieszczają się do szkoły dzieci.  Powiedział, że 

rozsądnym i daleko wychodzącym naprzeciw rozwiązaniem jest deklaracja władz gminy o 70% 

udziale w kosztach inwestycji. Podkreślił, że realizacja drogi bez wykonania kanału 

technologicznego i odwodnienia jest bezprzedmiotowa. 

Starosta Konecki Grzegorz Piec podkreślił, że nie wydaje mu się, aby powiedział, że któreś 

drogi są nieważne, gdyż wszystkie są ważne tak samo. Przypomniał, że w roku ubiegłym 

ustalano, które z dróg zostają zgłoszone do Funduszu Dróg Samorządowych. Wyjaśnił, że teraz 

odnosi wrażenie, że nagle okazało się, że gminie pewne rzeczy zostały narzucone odgórnie  

i wnioskowano tylko te drogi, które starosta zaproponował. Zapytał, czy  nie przeprowadzano 

w  tej sprawie konsultacji, które z dróg zostają zgłoszone do funduszu na rok bieżący? Starosta 

Konecki poprosił o udzielenie odpowiedzi na zadane pytanie. 

Radny Edward Mazur wyjaśnił, że nie jest w posiadaniu wiedzy o tym, kto ustalał drogi do 

programu. Powiedział, że być może zrobiła to Pani Burmistrz z pozostałymi radnymi, bo z nim  

nie ustalał nikt i na żadnym posiedzeniu rady nigdy nie było podane, które drogi będą 

wykonywane.  

Starosta Konecki Grzegorz Piec powiedział, że rozmowy w gminie przeprowadzono, gdyż  

w tej sprawie została podjęta uchwała Rady Miejskiej. 

Radny Edward Mazur wyjaśnił, że podjęto uchwałę w sprawie zmian w budżecie, ale nikt   

z częścią rady decyzji nie konsultował. Poinformował, że to radni z komitetu Pani  Burmistrz 

Doroty Łukomskiej decydują o większości rzeczy, tak jakby pozostała część rady była w ogóle 

niepotrzebna i nie pozostało jej nic innego, jak tylko mówić, a pozostali robią co chcą. 

Podkreślił, że ustalenia były, ale nie uczestniczyli w nich wszyscy radni.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odniósł się do słów radnego Edwarda Mazura, który 

powiedziała, że część radnych cyt. „robi, co chce”. Wyjaśnił, że wszystko jest wykonywane 

zgodnie z prawem i decyzją większości rady, która decyduje odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały. Powiedział, że radni nie cyt. „robią co chcą”, bo to jest daleko idąca insynuacja. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że gdy rozmawiał na temat ul. Szkolnej  

w Niekłaniu Wielkim uzyskał informację, że wniosek nie może zostać złożony, gdyż nie ma 

projektu. Poinformował, że podpowiedź w tej sprawie dostał od Pani Naczelnik Wydziału 

Budownictwa i Inwestycji tut. Urzędu Renaty Sidor, która powiedziała, że możliwości 
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wnioskowania o środki zewnętrzne na zadanie były. Powiedział, że dodatkowo droga może 

otrzymać bardzo dużo punktów z Funduszu Dróg Samorządowych. Podkreślił, że radni niemal 

w 100% wspierają realizację inwestycji na ul. Szkolnej w Niekłaniu Wielkim, gdyż chcą pomóc 

dzieciom uczęszczającym tamtędy do szkoły. Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 

że można było wnioskować o środki także podczas przygotowana projektu. 

Głos zabrała Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska. Wyjaśniła, że w kwestii ul. Szkolnej, 

jak już wspominał Pan Przewodniczący, gmina otrzymała informację, że nie będzie składany 

wniosek na tą drogę, gdyż nie ma dokumentacji i dopiero po tym jak zostanie opracowana 

dokumentacja będzie można o środki wnioskować. Wyjaśniła, że dokumentacja została 

przygotowana na koniec roku, wiec nic nie stoi na przeszkodzie, gdyż w tym tygodniu ruszy 

nabór wniosków, aby o środki na ul. Szkolną w Niekłaniu Wielkim aplikować. Poinformowała, 

że niestety został popełniony błąd, gdyż ta droga, jak żadna inna najprawdopodobniej 

wpisywałaby się w największą punktację, ponieważ przy drodze zlokalizowana jest szkoła  

i przychodnia, co jest dosyć wysoko punktowane. Pani Burmistrz podkreśliła, że mielibyśmy 

gwarancję, że ta droga na pewno zdobyłaby najwięcej punktów ze wszystkich dróg zgłoszonych  

do programu z terenu gminy. Przypomniała, że spotkanie dotyczące dróg powiatowych 

zlokalizowanych na terenie gminy odbyło się i w biurze Rady Miejskiej oraz w Wydziale 

Budownictwa i Inwestycji tut. Urzędu są pisma, w których przedstawiono harmonogram,  

który się nie zmienia od lat a ul. Szkolna w Niekłaniu Wielkim jest na początku tej listy. Pani  

Burmistrz zapewniła, że gmina nadal liczy na współpracę ze Starostą Powiatowym Grzegorzem 

Piecem. Przypomniała, że w roku ubiegłym udało się wykonać dużo odcinków dróg 

powiatowych, więc wierzy, że w roku bieżącym oraz w latach kolejnych drogi powiatowe będą 

wykonywane równie skutecznie. Podkreśliła, że w przypadku ul. Szkolnej w Niekłaniu 

Wielkim gmina proponuje aż 70% udział w kosztach wykonania zadania. Pani Burmistrz 

powiedziała, że jest zwolenniczką kompleksowego wykonywania odcinków dróg. Dodała,  

że aby nie powracać do tematu zalewania drogi, ul. Szkolna powinna zostać zrealizowana 

zgodnie z opracowaną dokumentacją.  

Radny Edward Mazur powiedział, że Starosta Konecki w roku poprzednim pozyskiwał środki 

zewnętrzne. Poprosił, aby nie realizować dróg bez dofinansowania, ze środków własnych, tylko 

pozyskiwać fundusze, bo wówczas, zarówno dla gminy jak i dla powiatu współfinansowanie 

50%:50% jest bardzo korzystne i da możliwość realizowania większej ilości odcinków dróg.  

Starosta Konecki Grzegorz Piec przypomniał, że powiat składa wnioski o pozyskanie 

środków, ale mało prawdopodobne jest, aby udało się pozyskać dofinansowanie na wszystkie 

16 wnioskowanych dróg, więc wykonuje się je przy udziale 50%:50%. Powiedział, że w roku 

ubiegłym w Stąporkowie udało się wykonać wiele dróg, najwięcej w całym powiecie koneckim.  

Starosta Konecki poprosił, aby mieć na uwadze, że w powiecie jest 8 gmin i realizację 

inwestycji drogowych trzeba rozłożyć w sposób sprawiedliwy. Powiedział, że w  roku ubiegłym 

współpraca z gminą układała się bardzo dobrze i ma nadzieję, że tak pozostanie. Zapewnił, że 

Zarząd Powiatu Koneckiego jest chętny do współpracy. Starosta Konecki podkreślił, że jest 

otwarty na propozycje w kwestii realizacji inwestycji drogowych, jednak powiat podobnie jak 

gmina zajmuje się nie tylko drogami, ale musi zwracać uwagę także na inne pojawiające się 

problemy. Obiecał, że zostaną poczynione starania, aby w miarę możliwości drogi powiatowe 

na terenie całego powiatu były coraz lepsze. Poprosił, aby gmina dała czytelny sygnał, że np. 

w roku bieżącym chce wykonać 4 lub 5 priorytetowych odcinków dróg.  

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że o wykonanie ul. Szkolnej gmina zabiega od 10 

lat, lecz bez efektów. Przypomniał, że wiele razy proszono o wsparcie zarówno posła jak i 

dotychczasowych starostów, jednak bez efektów i perspektyw. Stwierdził, że zapewne 

niebawem zacznie się realizacja innych dróg a ul. Szkolna zejdzie na dalszy plan, na co 

pozwolić nie można, bo bezpieczeństwo dzieci jest bardzo ważne. Przewodniczący Rady 

Miejskiej podziękował  za poszerzenie tejże drogi. Powiedział, że niestety wszyscy już utracili 
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nadzieję, że można w tej sprawie jeszcze coś pozytywnego zrobić. Stwierdził, że droga stała 

się polityczna, bo mierzy tylko 400 m a tak trudno ją wykonać. Podziękował Radzie Miejskiej 

za udzielone wsparcie. Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Covid znowu 

wszystkich uratował, gdyż dzieci realizują zajęcia zdalnie i nie uczęszczają do szkoły, ale gdy 

do nauki powrócą wówczas kłopot znowu się pojawi. Poprosił o złożenie konkretnych 

deklaracji w sprawie ul. Szkolnej w Niekłaniu Wielkim.  

Starosta Konecki Grzegorz Piec odpowiedział, że w pierwszej kolejności, gdy  

w najbliższym czasie zostanie ogłoszony nabór wniosków do Funduszu Dróg Samorządowych, 

to na ul. Szkolną w Niekłaniu zostanie złożony wniosek, a w sytuacji, kiedy powiat nie otrzyma 

dofinansowania, wówczas zostaną podjęte rozmowy w sprawie współfinansowania realizacji 

inwestycji w proporcjach 70%:30%. 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za konkretną deklarację ze strony Starosty 

Koneckiego.  

Radny Edward Mazur poinformował o problemie ul.1 Maja w Stąporkowie w kierunku 

Czarnieckiej Góry, która jest w złym stanie technicznym. Nadmienił, że została tam wykonana 

i podłączona kanalizacja sanitarna. W związku  z tym  poprosił o ujęcie jej we wniosku  

na pozyskanie środków zewnętrznych. 

Radny Tomasz Kurcbart odczytał treść przygotowanej interpelacji: ”Prosimy o interwencję 

w sprawie niezwłocznego podjęcia przez Powiat Konecki działań zmierzających  

do przebudowy drogi powiatowej na ul.1 Maja w Stąporkowie wraz z wykonaniem chodnika. 

Prośbę swą motywujemy przede wszystkim troską o bezpieczeństwo dzieci uczęszczających  

do szkoły podstawowej zlokalizowanej przy tejże drodze a także pozostałych uczestników 

ruchu kołowego oraz pieszego.” Doprecyzował, że interpelację podpisało kilku radnych. Radny 

Tomasz Kurcbart wyjaśnił, że radni kilkakrotnie interweniowali w tej sprawie u starosty,  

a do Rady Powiatu złożyli pismo w sprawie udzielenia wsparcia ze strony radnych 

powiatowych wybranych z terenu gminy Stąporków. Wyjaśnił, że przedmiotowa droga jest 

uczęszczana, a jej stan jest bardzo zły, natomiast chodnik z jednej strony nie nadaje się do 

użytku, a tak jak ul. Szkolną w Niekłaniu Wielkim do szkoły przemieszczają się tamtędy dzieci. 

Poprosił o interwencję w przedstawionej sprawie i poparcie inicjatywy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za deklarację ze strony Starosty Koneckiego 

oraz za przybycie na obrady sesji zaproszonym gościom. Powiedział, że zapewne priorytetem  

Pana Posła Mariusza Goska, który dotychczas pozyskał dla gminy dużą ilość środków, będzie 

działanie na rzecz otrzymania dofinansowania przez Starostwo Powiatowe na ul. Szkolną w 

Niekłaniu Wielkim, za co dziękuje. Podziękował także Staroście Koneckiemu oraz Pani 

Burmistrz za deklarację współfinansowania inwestycji w 70%. 

Głos zabrała Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska. Powiedziała, że dotychczas jeszcze 

nigdy nie udało się zrealizować 14 km dróg. Wyjaśniła, że taki plan był, bo Starosta Konecki 

wraz Zarządem Powiatu złożyli wnioski na 4 odcinki i jeżeli uda się pozyskać na ten cel środki  

to będzie to wyjątkowo dużo dla gminy Stąporków. Podziękowała za współpracę i zapewniła, 

że tylko dzięki dobrej współpracy  i merytorycznym rozmowom uda się wykonać jeszcze 

więcej dróg. Pani Burmistrz powiedziała, że gmina podobnie jak Starostwo Powiatowe nie ma 

informacji o wynikach konkursu na drogi w ramach Funduszu Dróg Samorządowych, ale gmina 

poszła krok dalej i zostały ogłoszone przetargi na drogi i w chwili obecnej na budowę został 

już sprowadzony sprzęt. Dodała, że było to możliwe z uwagi na możliwości finansowe.  

W kwestii pozostałych dróg powiatowych powiedziała, że zostały wymienione  

w harmonogramie i wierzy, że dzięki środkom zewnętrznym i wspólnym działaniom do końca 

kadencji uda się przebudować drogi powiatowe w gminie Stąporków, za co podziękowała.  

Starosta Konecki Grzegorz Piec wyraził nadzieję, że po ustąpieniu pandemii spotkania na 

sesji będą częstsze, co będzie sprzyjać rozwiązywaniu problemów. W kwestii dróg wyjaśnił, że 

chciałby dysponować taką pulą pieniędzy, aby remontować drogi bez współfinansowania ze 
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strony partnerów, ale niestety z uwagi na to, że jest to trudne do realizacji inwestycje 

wykonywane są przy udziale 50%:50% środków. W dalszej części wypowiedzi odniósł się do 

wspomnianej na sesji drogi w Radoszycach. Powiedział, że gdy jest inicjatywa Nadleśniczego 

Nadleśnictwa Ruda Maleniecka, żeby wykonać fragment drogi powiatowej, to nikogo o zgodę 

pytać nie trzeba, bo nadleśnictwo współfinansuje 50% kosztów inwestycji a powiat kolejne 

50% i droga jest zrealizowana. Wyraził nadzieję na częstszy udział w sesjach Rady Miejskiej  

w Stąporkowie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że mając współpracownika takiego, jak Poseł 

Mariusz Gosek można dużo osiągnąć i dlatego trzeba pracować na rzecz rozwoju gminy. 

Przypomniał, że droga na ul. Szkolnej w  Niekłaniu Wielkim, pomimo tego, że jest krótka, to 

jest kłopotliwa, dlatego trzeba znaleźć tzw. złoty środek, aby ją zrealizować. 

Inspektor Wydziału Budownictwa i Inwestycji Urzędu Miejskiego w Stąporkowie 

Elżbieta Nowak doprecyzowała, że jest to odcinek dłuższy niż 400 m. 

Radny Kamil Zieliński przypomniał o niezrealizowanym chodniku nad zalewem przy  

ul. Miłej w Stąporkowie do przejazdu kolejowego. Powiedział, że już kilkakrotnie 

interweniował w tej sprawie a w jednej z odpowiedzi zawarto informację o konieczności 

wykonania kanału technologicznego. Zapewnił, że inwestycja odniesie korzystny efekt. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Starostę Koneckiego o oddelegowanie na najbliższe 

obrady sesji Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich. 

Radny Edward Mazur poinformował, że wspólnie z radnym Tomaszem Kurcbartem złożył 

interpelację do Burmistrza Stąporkowa w zakresie dokonania sprawdzenia kwestii, o których 

wiedzą wszyscy: Pan Poseł, Burmistrz, Starosta, Ministerstwo Ochrony Środowiska i Klimatu, 

Minister Sprawiedliwości oraz służby sanitarne, a pomimo tego od trzech lat nic w kierunku 

rozwiązania problemu nie jest robione. Wyjaśnił, że rzecz dotyczy składowiska 

niebezpiecznych materiałów na ul. Staszica w Stąporkowie. Powiedział, że w sytuacji 

odnalezienia pocisku natychmiast jest reakcja służb, gdyż na miejsce przyjeżdżają saperzy 

zabezpieczając teren, a w tym przypadku na przestrzeni trzech lat nie dokonano nawet 

sprawdzenia, czy pod wpływem niskich temperatur  nie doszło do rozszczelnienia pojemników, 

w których znajdują się substancje i czy nie ma zagrożenia dla mieszkańców i dzieci. Poprosił, 

aby nie czekać, aż coś złego się wydarzy. Radny Edward Mazur wyjaśnił, że w interpelacji 

zasugerował, że Minister Środowiska powinien zająć się sprawą i zlecić profesjonalnej firmie 

usunięcie odpadów a następnie roszczeń dochodzić od właściciela odpadów. Zaapelował  

o zajęcie się problemem w trosce o bezpieczeństwo mieszkańców. Poinformował, że Pani 

Burmistrz wraz z Referatem Ochrony Środowiska tut. Urzędu skierowała interpelację  

do Starosty Koneckiego. Zapytał, czy zostały podjęte kroki w celu sprawdzenia, czy zbiorniki  

nie uległy rozszczelnieniu a substancje nie wydostały się na zewnątrz. 

Starosta Konecki Grzegorz Piec zapewnił radnego Edwarda Mazura, że wszystko możliwe 

na daną chwilę kroki zostały podjęte. Powiedział, że sprawą zajmuje się m.in. Prokuratura oraz 

kilka innych instytucji. Wyjaśnił, że gdyby Starostwo Powiatowe dopuściło się zaniedbań, 

zapewne zostało by pociągnięte do odpowiedzialności. Starosta Konecki powiedział, że odpady 

powinien usunąć ich właściciel. Zapewnił, że powiat będzie robić wszystko,  

aby administracyjnie doprowadzić do usunięcia odpadów, lecz nie wie, kiedy to nastąpi.  

Radny Maciej Pokusa zapytał, czy podano datę rozstrzygnięcia naboru wniosków  

do Funduszu Dróg Samorządowych. 

Starosta Konecki Grzegorz Piec odpowiedział, że nie posiada wiedzy w tej materii. 

Radny Jacek Trudnos powiedział, że dotychczas dyskusja toczyła się tylko wokół dróg 

planowanych do wykonania. Tymczasem nawiązał do drogi Kozia Wola-Smarków, która już 

została zrobiona i w imieniu mieszkańców podziękował wszystkim zaangażowanym w jej 

realizację. Wymienił, m.in. Panią Burmistrz, Radnego Macieja Pokusę, Starostę Koneckiego, 
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Wicestarostę Koneckiego, Radnych Powiatowych Czesława Kurcbarta, Dariusza 

Młodawskiego, Łukasza Świerczyńskiego, Grzegorza Jóźwika. 

Przewodniczący Rady Miejskiej uzupełniając wypowiedź radnego Jacka Trudnosa 

podziękował wszystkim radnym za to, że głosują za wykonywaniem dróg powiatowych 

zlokalizowanych na terenie gminy. 

Poseł na Sejm RP Mariusz Gosek wskazał, że w dniu 30 kwietnia 2020 r. Świętokrzyski 

Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska na podstawie artykułu 26a wystąpił o niezwłoczne 

usunięcie odpadów. Dodał, że artykuł 26a stanowi, że decyzja podlega natychmiastowej 

wykonalności, natomiast na podstawie artykułu 61, tj. skargi na wykonanie dodatkowych 

czynności, w paragrafie 3 i 4 ustawy z dnia 30 sierpnia 2002 roku prawo o postępowaniu przed 

sądami administracyjnymi stosuje się go. Wyjaśnił, że w sytuacji, gdy Wojewódzki Inspektor 

Ochrony Środowiska stosuje artykuł 26a, organ jest zobowiązany do natychmiastowego, 

niezwłocznego usunięcia odpadów. Pan Poseł powiedział, że w tym przypadku zastosowano 

także czynności podejmowane przez władze szczebla centralnego, Ministerstwa Środowiska  

i Klimatu, czy też Departamentu do Spraw Zwalczania Przestępczości Zorganizowanej,  

gdzie prowadzone są działania w zakresie tegoż składowiska. Podziękował Staroście 

Koneckiemu za podjęte przez Zarząd Powiatu oraz radnych powiatowych w tej sprawie 

działania. Ponadto podziękował pracownikom Urzędu Miejskiego w Stąporkowie oraz 

wszystkim, którzy chcą zwalczyć przestępczy proceder. Zaznaczył, że w tej sprawie zadecyduje 

niezawisły sąd. Poseł na Sejm RP Mariusz Gosek jako przykład działania związanego  

z usunięciem nielegalnych odpadów podał jedną z gmin zlokalizowanych na Śląsku, gdzie 

dofinansowano utylizację odpadów, które na podstawie artykułu 26a ustawy o odpadach  

i w związku z pismem Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska zostały natychmiast 

usunięte. Dodał, że kolejnym etapem będzie kwestia odzyskania środków przeznaczonych  

na ten cel, które obciążyły budżet powiatu. W kwestii przestępczości zorganizowanej związanej 

z nielegalnymi składowiskami odpadów wyjaśnił, że jest to ogromna skala, gdyż przestępcy 

szukają luk w życiu publicznym, gdzie mogą w łatwy sposób zarobić pieniądze. Poinformował, 

że utworzony został specjalny departament do zwalczania przestępczości w zakresie 

składowisk odpadów. Pan Poseł poinformował, że w tym przypadku Prokuratura włączyła się 

w postępowanie administracyjne w przedmiocie uzasadnionej możliwości zaistnienia 

popełnienia przestępstwa. 

Radna Barbara Zamachowska zawnioskowała o remont drogi powiatowej Niekłań-

Furmanów-Wólka Zychowa- Boków.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan w imieniu własnym i mieszkańców 

podziękował za wykonanie drogi Krasna-Stąporków, Krasna-Mniów oraz Gustawów. 

Radna Elżbieta Jóźwik poinformowała, że od kilku lat prosi o wykonanie oświetlenia 

ulicznego w swojej miejscowości, w Gosaniu oraz uregulowanie gruntów. Dodała,  

że wykonanie oświetlenia jest niezbędne z uwagi na poprawę bezpieczeństwa na drodze. 

Radna Elżbieta Kołodziej zapytała, kiedy zostanie dokończony remont ul. Kieleckiej  

w Odrowążu w kierunku Odrowążka. Wyjaśniła, że jeden odcinek został wykonany,  

a do realizacji pozostało jeszcze ponad 3 km. Dodała, że ówczesny Zarząd Powiatu zapewniał, 

że kolejne odcinki będą wykonywane sukcesywnie. Radna Elżbieta Kołodziej przypomniała, 

że od ostatniej modernizacji minęło już 3 lata i w związku z tym zapytała, czy skoro po 15 

latach interwencji udało się wykonać jeden etap, to na realizację kolejnego trzeba czekać 

kolejne 15 lat. W dalszej części wypowiedzi przypomniała o wykonaniu barierki przy ul. 

Kieleckiej w Odrowążu, nad rzeką Korytnią oraz o wyczyszczeniu kratek odprowadzających 

wodę deszczową wzdłuż ul. Kieleckiej, która została niedawno wykonana, a kratki są 

niedrożne.  Poprosiła o pilną interwencję w przedstawionych sprawach. Radna Elżbieta 

Kołodziej kończąc wypowiedź podziękowała za odśnieżanie dróg powiatowych oraz 

chodników w całej gminie podczas trwania okresu zimowego.  
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Starosta Konecki podziękował za słowa uznania, które należą się Panu Dyrektorowi 

Stanisławowi Mościńskiemu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  

w Końskich będzie obecny na kolejnych obradach sesji. 

Radny Jakub Dajczer odniósł się do głównych dróg powiatowych zlokalizowanych w rejonie 

miejscowości Czarniecka Góra, gdzie planowane jest utworzenie uzdrowiska. Poinformował, 

ze drogi te łączą dwie gminy, tj. gminę Smyków z gminą Stąporków oraz  gminę Stąporków  

z gminą Końskie. Poprosił o wykonanie chodnika w Czarnieckiej Górze w kierunku Publicznej 

Szkoły Podstawowej Nr 1 w Stąporkowie, którym poruszają się dzieci.  

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował zaproszonym gościom za przybycie na obrady 

sesji i ogłosił 10 min. przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady sesji wznowiono. 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Edward Mazur poinformował, że na poprzednią sesję przygotowano trzy projekty 

uchwał, tj. projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Stąporków na lata 

2021 – 2025, projekt  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Stąporków na lata 2021 – 2023 oraz projekt w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

w Gminie Stąporków na 2021 rok. Podkreślił, że przed przyjęciem powyższych projektów 

uchwał nie odczytano protokołu z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych, która odbyła się  

w tej sprawie. Poinformował, że pod protokołem, w którym zawarto stanowisko, że nie należy 

sprzedawać mieszkań komunalnych podpisali się wszyscy radni wchodzący w jej skład 

osobowy. Radny Edward Mazur powiedział, że podano w nim także ilość brakujących lokali 

komunalnych i socjalnych. Dodał, że z uzyskanych przez niego informacji wynika,  

że Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował wówczas, że radny Edward Mazur 

jednoosobowo zwrócił się z wnioskiem o niesprzedawanie mieszkań będących w zasobach 

gminnych. W dalszej części wypowiedzi zwrócił uwagę na to, że Przewodniczący Rady 

Miejskiej złożył wniosek do projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłat za korzystanie 

z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest Gmina 

Stąporków, a na obradach sesji, przed głosowaniem nie poinformował o tym, że był jego 

autorem. Radny zapytał Sekretarza Gminy o udzielony przez Panią Burmistrz wywiad, który 

także miał miejsce w dniu tejże sesji, podczas którego podała nieprawdziwe informacje o tym,  

że największe inwestycje na 2021 rok to termomodernizacja Publicznej Szkoły Podstawowej 

w Krasnej oraz Publicznego Przedszkola w Stąporkowie, a to są zadania wieloletnie, na które 

zabezpieczono na ten rok tylko po 20 tys. zł. Dodał, że ponadto Pani Burmistrz podziękowała 

radnym za przyjęcie budżetu, ale wówczas dwukrotnie powiedziano, że niestety na sesji nie 

pojawiło się trzech radnych. Wyjaśnił, że na początku sesji budżetowej był obecny, jednak z 

powodów osobistych obrady musiał opuścić, natomiast dwóch radnych: Tomasz Kurcbart oraz 

Jakub Dajczer na obradach sesji także nie mogli być obecni z ważnych powodów. Radny 

Edward Mazur powiedział, że takich tematów nie powinno się podnosić w wywiadzie. 

Przypomniał Sekretarzowi Gminy, że nie przedstawił informacji o kosztach projektu  

na naprawę mola na ul. Miłej w Stąporkowie oraz o tym, kto zdecydował o jego kompleksowym 

zdemontowaniu. Przypomniał także, że Pani Skarbnik miała przekazać radnym dane o kwocie 

5 mln zł, która znalazła się na koncie gminy w 2020 roku oraz o 2 mln zł z roku 2019, a także 

o wysokości odsetek od tej kwoty oraz ewentualnych oszczędnościach, w sytuacji spłaty 2 mln 

zł kredytu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odniósł się do uwag radnego Edwarda Mazura. Powiedział, 

że wszystkie protokoły są prezentowane radnym i każdy jest w ich posiadaniu. Wyjaśnił,  

że radni z uwagi na obecnie panującą sytuację wyrazili zgodę, aby nie odczytywać protokołu 
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w całości. Dodał, że podobna sytuacja zaistniała w sprawie wniosku dotyczącego uchwały  

w sprawie ustalenia stawki opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem albo zarządzającym jest Gmina Stąporków, a którą dotychczas obniżano. 

Poprosił, aby radny przypomniał, kto wnioskował o obniżenie stawki opłat za korzystanie  

z przystanków z kwoty 0,03 zł, którą proponował burmistrz na 0,02 zł. Powiedział, że był 

autorem zarówno jednego, jak i drugiego wniosku, które zostały przez radę przyjęte. Dodał, że 

w temacie odbyła się dyskusja i radni reprezentujący tereny wiejskie wyjaśnili, że w znacznym 

stopniu odczuwają zmniejszenie ilości kursów, co przecież było warunkiem do obniżenia 

stawki opłaty.  

Odpowiedzi na kwestie poruszone przez radnego Edwarda Mazura udzielił Sekretarz Gminy 

Łukasz Kłys. Wyjaśnił, że nie zna treści wywiadu udzielonego przez Panią Burmistrz, więc 

nie może się do niego ustosunkować. Powiedział, że molo na ul. Miłej w Stąporkowie było 

zdewastowane i stwarzało bezpośrednie zagrożenie dla korzystających. Powiedział, że gmina 

nie poniosła żadnych kosztów związanych z usunięciem obiektu. 

Radny Edward Mazur zapytał, czy gmina nie zapłaciła wykonawcy za opracowanie projektu. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys powtórzył, że usunięto bezpośrednie niebezpieczeństwo dla 

osób korzystających ze zbiornika. 

Radny Edward Mazur zapytał, czy gmina nie poniosła kosztów opracowania projektu przez 

wykonawcę z Końskich. Podkreślił, że w tej sprawie podano do publicznej wiadomości 

zapytanie ofertowe. Przypomniał, że w biuletynie informacji publicznej miały się ukazać 

wszystkie zapytania ofertowe wraz z rozstrzygnięciami a trzeci miesiąc tego nie wykonano.  

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys powiedział, że jeżeli radny czegoś w wyniku przeoczenia  

nie otrzymał, to zawsze istnieje możliwość telefonicznego przypomnienia o sprawie. 

Podkreślił, że drzwi jego gabinetu w celu dokonania uzgodnień lub uzyskania informacji także 

są dla wszystkich otwarte.    

Radny Edward Mazur poprosił o udzielenie informacji oraz o podanie do publicznej 

wiadomości wszystkich zapytań ofertowych wraz z rozstrzygnięciami. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys zaprosił radnego Edwarda Mazura do Urzędu Miejskiego   

w celu wyjaśnienia wszelkich niejasności. 

Radny Edward Mazur ponownie poprosił o podanie do publicznej wiadomości wszystkich 

zapytań ofertowych wraz z rozstrzygnięciami. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys poprosił o uściślenie zakresu żądanych materiałów. 

Radny Maciej Pokusa złożył wniosek budżetowy na 2021 rok o treści: „wnioskuję o wpisanie 

do  budżetu gminy Stąporków na 2021 rok następującego zadania- opracowanie koncepcji 

skanalizowania miejscowości Niekłań Wielki oraz miejscowości Niekłań Mały. Koszt zadania 

szacunkowo to 90 tys. zł. Wniosek jest zasadny w związku z koniecznością uwzględnienia 

potrzeb mieszkańców Niekłania Wielkiego oraz Niekłania Małego, aby w przyszłości była 

możliwość przeprowadzenia inwestycji związanej z podłączeniem mieszkańców powyższych 

miejscowości a następnie innych miejscowości do sieci kanalizacyjnej. Opracowanie 

przedmiotowej koncepcji umożliwi skanalizowanie jednych z największych miejscowości  

w naszej gminie, co jednocześnie jest bardzo oczekiwane przez mieszkańców. Dodatkowo 

należy mieć na uwadze coraz bardziej rygorystyczne wymagania związane z ochroną 

środowiska i strategię gminy Stąporków, czyli utworzenie uzdrowiska w Czarnieckiej Górze 

oraz rozwój turystyki  w gminie Stąporków. Podpisano Radny Maciej Pokusa i Radny Jacek 

Kołodziej”.  

Radna Elżbieta Jóźwik złożyła cztery wnioski budżetowe na 2021 rok. Pierwszy dotyczył 

przebudowy i doposażenia świetlicy wiejskiej w Świerczowie w ramach PROW. Wyjaśniła,  

że podobna inwestycja została wykonana w Krasnej i mieszkańcy są z niej bardzo zadowoleni. 

Drugi zaprezentowany wniosek dotyczył opracowania dokumentacji na budowę kanalizacji  

w Gosaniu i we Włochowie. Radna Elżbieta Jóźwik wyjaśniła, że mieszkańcy terenu proszą  
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o wykonanie inwestycji. Trzeci wniosek budżetowy dotyczył współfinansowania drogi 

powiatowej w Gosaniu i w Świerczowie. W kwestii czwartego wniosku wyjaśniła, że na rok 

2021 jest zaplanowana przebudowa drogi powiatowej Stąporków–Pardołów  

z dofinansowaniem gminy i w związku z tym zapytała, czy inwestycja zostanie wykonana  

w tym roku.  

Radny Jacek Trudnos złożył wniosek zaprezentowany na wspólnym posiedzeniu komisji 

rady, który dotyczył wprowadzenia zmian w budżecie gminy Stąporków na rok 2021 

polegający na zabezpieczeniu środków na opracowanie dokumentacji na budowę sali 

gimnastycznej przy Publicznej Szkole Podstawowej Nr 1 w Stąporkowie. Wyjaśnił,  

że należy wyjść naprzeciw oczekiwaniom rodziców, opiekunów, ale przede wszystkim 

uczniów. Jako źródło finansowania zadania podał różnicę kwot zabezpieczonych w budżecie 

gminy Stąporków na rok 2021 ustalonych w wyniku rozstrzygnięcia przetargów na przebudowę 

dróg w Wielkiej Wsi oraz w Błaszkowie. Uzasadnił, że liczba uczniów w szkole wynosi ok. 

250 i na przestrzeni ostatnich lat nie wskazuje znacznej tendencji malejącej a ze względu na 

brak odpowiednich warunków zajęcia wychowania fizycznego dla wszystkich klas odbywają 

się w pomieszczeniach, które na co dzień mają inne przeznaczenie, np. korytarz szkolny. Radny 

Jacek Trudnos powiedział, że z powstałej sali gimnastycznej korzystać będą nie tylko dzieci 

podczas zajęć obowiązkowych wychowania fizycznego, ale podniesienie jakości  

i atrakcyjności zajęć będzie zachętą do uprawiania sportu i wpłynie na zapobieganie chorobom 

cywilizacyjnym wynikającym z niedostatecznego dawkowania ruchu. Przypomniał, że nie jest 

to pierwszy wniosek w tej sprawie i zapewnił, że nie jest pierwszym i jedynym wnioskodawcą, 

bo byłoby to  nieuczciwe w stosunku do poprzednich autorów wniosku. Podkreślił, że z uwagi 

na brak postępów w sprawie postanowił także z wnioskiem wystąpić, bo trzeba w tej sprawie 

zacząć działać. Radny Jacek Trudnos powiedział, że jednym z wcześniejszych tematów 

dotyczących ważnych inwestycji była droga na ul. Szkolnej w Niekłaniu Wielkim. Wyjaśnił, 

że w tym przypadku podobnie jak w przypadku budowy sali gimnastycznej pobudki  

do działania są takie same, czyli zdrowie i bezpieczeństwo dzieci. Dodał, że zarówno zadanie 

pierwsze, jak i drugie jest tak samo ważne. Radny wyjaśnił, że skoro w sytuacji pierwszej 

inwestycji przygotowano już projekt oraz wniosek o dofinasowanie a teraz czekamy  

na ogłoszenie przetargu, to także w sprawie drugiej inwestycji trzeba działać jak najszybciej, 

czyli zdobyć projekt i starać się o dofinansowanie zadania. Zapytał Panią Skarbnik, czy środki, 

które wskazuje wystarczą na pokrycie wnioskowanego zadania.  

Radny Jakub Dajczer zapytał o plan zagospodarowania przestrzennego dla części 

miejscowości Czarniecka Góra. Przypomniał, że Wojewoda Świętokrzyski uchylił podjętą  

w tej sprawie uchwałę w całości. Poprosił o udzielnie informacji, jaki będzie dalszy etap 

postepowania w sprawie. W dalszej części wypowiedzi zapytał o możliwość ustawienia progów 

zwalniających na drodze Czarniecka Góra-„Poręba” lub ich tańszych odpowiedników. Kolejną 

sprawą, o której powiedział radny było oświetlenie przy drodze kolejowej w Czarnej, gdzie  

w marcu miały zostać dowieszone cztery lampy. Poinformował także o drodze gminnej  

w Janowie, której stan bardzo się pogorszył, szczególnie przy skrzyżowaniu z drogą 

powiatową, gdzie korzenie drzew niszczą asfalt. Poprosił o dokonanie oględzin w terenie.  

Radna Elżbieta Kołodziej złożyła trzy wnioski. Pierwszy z nich odnosił się do uregulowania 

stanu prawnego drogi w Błaszkowie, na której są usytuowane posesje od numeru 53 do numeru 

69. Kolejne zgłoszone wnioski dotyczyły informacji ze Starostwa Powiatowego, tj. określenia 

na piśmie terminu planowanej na rok bieżący z dofinansowaniem gminy budowy drogi 

powiatowej na odcinku Wólka Plebańska-Niekłań oraz zabezpieczenia środków na 

współfinansowanie przebudowy drogi powiatowej w Odrowążu na ul. Kieleckiej w kierunku 

Odrowążka, o którą proszą  mieszkańcy oraz użytkownicy tejże drogi.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił radnego Edwarda Mazura o ponowne skierowanie 

pytania do Pani Skarbnik.    
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Radny Edward Mazur przypomniał, że na jednej z sesji prosił o udzielenie informacji  

o kwocie 5 mln zł zgromadzonej na koncie gminy. W dalszej części wypowiedzi odniósł się do 

wolnych środków w wysokości 2 mln zł pochodzących z 2019 roku i zapytał, czy nie było 

zasadnym dokonanie spłaty kredytu w celu uniknięcia zapłaty dużej sumy odsetek. Podkreślił, 

że w tym czasie można było zaciągnąć drugi kredyt.  

Skarbnik Gminy odpowiadając na pierwsze pytanie poinformowała, że w dniu dzisiejszym 

przedstawi wyliczenie w sprawie wolnych środków. W kwestii kwoty 2 mln zł wyjaśniła,  

że nie było możliwości spłaty kredytu, ponieważ w budżecie na wydatkach bieżących brakuje  

1 mln 900 tys. zł i 2 mln zł nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bankowym zasiliło 

kwotę wydatków, bo gmina nie ma wystarczających dochodów bieżących, aby pokryć wydatki 

bieżące.  

Radny Kamil Zieliński w imieniu mieszkańców poprosił o zamontowanie przy bloku nr 12  

na ul. Plac Wolności lampy oświetleniowej. Poinformował, że część lamp zamontowanych  

w parku została niestety zniszczona przez wandali. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odnosząc się do wypowiedzi radnego Kamila Zielińskiego 

dotyczącej zniszczonych lamp powiedział, że po interwencjach radnego zostały przez gminę 

wymienione a teraz ponownie dokonano ich dewastacji. 

Radny Kamil Zieliński potwierdził, że niestety tak się stało.  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro tak się dzieje, to może mieszkańcy lamp 

nie potrzebują.   

Radny Kamil Zieliński zapewnił, że to nie mieszkańcy dokonują aktów dewastacji. W dalszej 

części wypowiedzi odniósł się do wyznaczonej w ubiegłym roku drogi wewnętrznej  

przy ul. Miłej w Stąporkowie i poprosił o usunięcie korzeni drzew na tym terenie w bieżącym 

roku. Poprosił również o montaż lustra przy skrzyżowaniu zlokalizowanym obok bloku nr 3 na 

osiedlu Plac Wolności. 

Radny Zbigniew Wiśniewski w związku z utrzymaniem w porządku obrad ppkt k) i ppkt l), 

czyli projektów uchwał w sprawie sprzedaży mieszkań zawnioskował o zapisanie wniosku  

z posiedzenia komisji dotyczącego przedstawienia na kolejną sesję aktualnego stanu osób 

oczekujących na mieszkania komunalne i socjale w naszej gminie. Wyjaśnił, że ze 

sprawozdania wynika, że ta liczba to 64, a z informacji przedstawionej na komisji wynika,  

że 8 oczekuje na mieszkania komunalne.  

Radny Edward Mazur odniósł się do wypowiedzi Pani Skarbnik i powiedział, że Pani 

Skarbnik jest osobą przewidującą, skoro już w 2019 roku przewidziała, że w 2021 roku braknie 

środków na dochodach bieżących. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że wyliczenie wolnych środków za 2019 rok następuje do dnia 

bilansowego. Powiedziała, że w roku 2020 rozliczamy rok 2019, więc dopiero w roku 2020 

mamy wiedzę o wysokości środków. 

Radny Edward Mazur odniósł się do informacji opublikowanej w zakładce „inwestycje”, 

gdzie podano wiadomość, że pozyskano kwotę w wysokości 1 mln 412 tys. zł ze środków tzw. 

„tarczy antykryzysowej”. Poinformował, że przedstawiono, że środki zostaną przekazane na 

budowę remizy OSP w Czarnej oraz zostaną wykorzystane jako wkład własny do przebudowy 

dróg gminnych oraz termomodernizacji budynku Publicznej Szkoły Podstawowej w Krasnej 

oraz Publicznego Przedszkola w Stąporkowie. Wyjaśnił, że podczas ostatniej sesji Pani 

Burmistrz zapomniała już o tym co mówiła, tylko powiedziała, że pozyskała środki na  remizę 

w Krasnej. Poprosił o udzielenie informacji, kiedy projekt został opracowany i kto był jego 

adresatem. Wystąpił także z prośbą o przedstawienie takiej samej informacji dotyczącej 

remontu budynku Urzędu Miejskiego w Stąporkowie wraz z podaniem informacji, czy na 

zadanie otrzymano środki z zewnątrz oraz o informację w sprawie inwestycji budowy 

kanalizacji sanitarnej przy ul. Nieborowskiej w Stąporkowie także wraz z podaniem adresata 

projektu, programu współdziałania oraz kwoty udzielonego dofinansowania. Wyjaśnił,  
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że kwota w wysokości 1 mln 412 tys. zł to środki, które otrzymały gminy z całej Polski. Radny 

Edward Mazur powiedział, że środki rządowe w wysokości 5 mln 600 zł z drugiego naboru  

w powiecie koneckim otrzymała tylko gmina Końskie. Ponownie poprosił o podanie 

pochodzenia środków na remizę OSP wraz z adresatem wniosku, bo jak wynika z informacji 

są to pieniądze otrzymane z programu rządowego, które powinny zostać przeznaczone na wkład 

własny, aby wspomóc gminę. Dodał, że z tych środków należało właśnie w taki sposób 

skorzystać. Radny Edward Mazur zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miejskiej  

i powiedział, że na sprawy, które przedstawił na początku swojego wystąpienia należało 

zwrócić uwagę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odparł, że była to decyzja całej rady spowodowana zaistniałą 

sytuacją. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan przypomniał, że minęło 10 lat  

od chwili remontu drogi do miejscowości Bień, a dotychczas nie przeprowadzono tam remontu 

mostu. W związku z tym poprosił, aby w roku bieżącym zadanie wykonać, bo omawiana 

konstrukcja jest w najgorszym stanie spośród mostów betonowych zlokalizowanych w gminie. 

W dalszej części zwrócił się z wnioskiem o uregulowanie stanu prawnego dróg w miejscowości 

Bień od skrzyżowania w stronę posesji nr 17 oraz w Krasnej od skrzyżowania w kierunku 

stawu, do zabudowań. 

Radny Tomasz Kurcbart w związku ze złożoną interpelacją dotyczącą ul.1 Maja  

w Stąporkowie zwrócił się do Sekretarza Gminy i poprosił, aby na bieżąco przekazywać 

radnym odpowiedzi ze Starostwa Powiatowego w tej sprawie. W dalszej części wypowiedzi 

odniósł się do wniosku budżetowego zaprezentowanego przez radnego Jacka Trudnosa  

i  powiedział, że inicjatywę popiera. Przypomniał, że radni już składali wniosek dotyczący 

budowy sali gimnastycznej przy Publicznej Szkole Podstawowej Nr 1 w Stąporkowie i poparło 

go wówczas 9 radnych. Podkreślił, że wniosek jest zasadny a pierwszym krokiem do realizacji 

zadania jest opracowanie projektu technicznego inwestycji. Radny Tomasz Kurcbart 

powiedział, że wspiera realizację zadania tak samo, jak budowę ul. Szkolnej w Niekłaniu 

Wielkim, czy budowę sali gimnastycznej przy Publicznej Szkole Podstawowej w Krasnej. 

Dodał, że ma nadzieję, że radni wesprą realizację odcinka drogi przy ul.1 Maja w Stąporkowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o pozyskanie środków na odrestaurowanie budynku 

zlokalizowanego przy ul. Hubala w Niekłaniu Wielkim, gdzie dotychczas mieściły się lokale 

socjalne. Zaproponował, aby były to pieniądze pochodzące ze sprzedaży mieszkań 

komunalnych. Zawnioskował o wykonanie oświetlenia na deptaku przy domu nauczyciela  

w Niekłaniu Wielkim. 

Radna Barbara Zamachowska poprosiła o regulację prawną ul. Łąkowej, Górnej, Piaskowej 

i ul. Spokojnej w Wielkiej Wsi. Zapytała o termin realizacji wniosku dotyczącego dowieszenia 

lamp na kilku ulicach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Sekretarza Gminy o przygotowanie odpowiedzi  

w zaprezentowanych sprawach w formie pisemnej. 

Radni wyrazili zgodę. 

Ad.pkt.8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, iż wszystkie projekty uchwał 

pozytywnie zaopiniowane co do zgodności z prawem zostały omówione na posiedzeniu 

wspólnym Komisji Rady Miejskiej i ponieważ Radni mają je przed sobą nie zachodzi potrzeba 

odczytywania. 

Ad.pkt.8. ppkt a) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Planu Pracy Rady Miejskiej  

w Stąporkowie na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, iż na wspólnym posiedzeniu 

komisji radni dokonali poprawek do przedmiotowego projektu uchwały. 
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W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIX/244/2021 w sprawie uchwalenia Planu Pracy Rady Miejskiej w Stąporkowie 

na 2021 rok, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. ppkt b) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planów Pracy Komisji Rady 

Miejskiej w Stąporkowie na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, iż na wspólnym posiedzeniu 

komisji radni dokonali poprawek do przedmiotowego projektu uchwały. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIX/245/2021 w sprawie zatwierdzenia Planów Pracy Komisji Rady Miejskiej  

w Stąporkowie na 2021 rok, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. ppkt c) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2021-2033. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, iż do niniejszego projektu 

uchwały w dniu 5 marca br. wpłynęła autopoprawka. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIX/246/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2021-2033, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. ppkt d) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stąporków na 2021 

rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, iż do niniejszego projektu 

uchwały w dniu 5 marca br. wpłynęła autopoprawka, która została omówiona na wspólnym 

posiedzeniu komisji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIX/247/2021 w sprawie zmian w budżecie gminy Stąporków na 2021 rok, która 

stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. ppkt e) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do aktualizacji Strategii 

Rozwoju Gminy Stąporków na lata 2016 - 2023 oraz określenia szczegółowego trybu  

i harmonogramu opracowania projektu strategii rozwoju gminy, w tym trybu konsultacji, 

o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia 

polityki rozwoju. 
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W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIX/248/2021 w sprawie przystąpienia do aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy 

Stąporków na lata 2016 - 2023 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii rozwoju gminy, w tym trybu konsultacji, o których mowa 

w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju, 

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. ppkt f) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

położonych w miejscowości Smarków. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− za - 12 głosów 

− przeciw -  0 głosów 

− wstrzymało się -  1 głos 

podjęła uchwałę Nr XXXIX/249/2021 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonych w miejscowości Smarków, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. ppkt g) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie 

na rzecz Gminy Stąporków od Polskich Kolei Państwowych S.A. prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości położonej w miejscowości Czarna. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIX/250/2021 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na rzecz Gminy 

Stąporków od Polskich Kolei Państwowych S.A. prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości położonej w miejscowości Czarna, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. ppkt h) Projekt uchwały w sprawie zbycia udziału we współwłasności 

nieruchomości położonych w miejscowości Niekłań Mały. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIX/251/2021 w sprawie zbycia udziału we współwłasności nieruchomości 

położonych w miejscowości Niekłań Mały, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 
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Ad.pkt.8. ppkt i) Projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy na dzierżawę nieruchomości w Niekłaniu Wielkim. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji ustalono, 

aby wyrazić zgodę na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy części nieruchomości położonej w Niekłaniu Wielkim na okres 10 lat na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIX/252/2021 w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy na dzierżawę nieruchomości w Niekłaniu Wielkim, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. ppkt j) Projekt uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego stanowiącego 

własność Gminy Stąporków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że powyższy projekt uchwały dotyczy lokalu 

mieszkalnego położonego na ul. Plac Wolności w Stąporkowie. 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Edward Mazur poinformował, że na poprzedniej sesji przyjęto Gminny Program 

Wspierania Rodziny w Gminie Stąporków na lata 2021 – 2023, w którym jako słabe strony 

wskazano brak własnego mieszkania dla osób potrzebujących pomocy, a z kolei w następnym 

przyjętym programie, tj. Gminnym Programie Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Stąporków na lata 2021 – 2025, jako słabe 

strony wskazano niewystarczającą infrastrukturę socjalną Gminy, niewystarczającą liczbę 

mieszkań socjalnych i brak mieszkań chronionych. Podkreślił, że w powyższych programach 

przedstawiono, że w gminie brakuje mieszkań socjalnych i komunalnych. Radny Edward 

Mazur w związku zaapelował o niesprzedawanie mieszkań znajdujących się w zasobach 

gminnych. Podkreślił, że należy je przekazać osobom potrzebującym. W dalszej części odniósł 

się do niejasności w liczbie osób oczekujących na mieszkania, o których wcześniej mówił radny 

Zbigniew Wiśniewski i poinformował, że w jednym dokumencie zawarto informację, że na 

mieszkania oczekuje ok. 60 osób, a w innym, że 8 osób. Radny Edward Mazur powiedział,  

że mieszkania można sprzedawać, ale tylko w sytuacji, gdy nie ma osób, które ich potrzebują.  

Radny Maciej Pokusa zgodził się z radnym Edwardem Mazurem, że zadaniem własnym 

gminy jest zapewnienie mieszkań. Powiedział, że należy zabiegać o środki finansowe na remont 

budynku przy ul. Hubala w Niekłaniu Wielkim, w którym dotychczas mieściły się lokale 

socjalne. Podkreślił, że właśnie w tym budynku należy lokale socjalne ponownie utworzyć,  

a dochód ze sprzedaży mieszkań  z zasobów gminnych można przeznaczyć na wkład własny 

do projektu. 

Radny Edward Mazur powiedział, że w gminie potrzebne są nie tylko mieszkania socjalne, 

ale również komunalne. 

Radny Maciej Pokusa zaproponował, aby  w budynku w Niekłaniu Wielkim wydzielić część 

na mieszkania komunalne oraz część z przeznaczeniem na lokale socjalne. 

Radny Tomasz Kurcbart odniósł się do wypowiedzi radnego Macieja Pokusy. Powiedział,  

że jeżeli zachodzi konieczność można sprzedać mieszkania, ale  najpierw należy przeprowadzić 

remont budynku, w którym będzie można lokale mieszkalne utworzyć. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że należy inwestować  

w budynek i starać się nie dopuścić do jego całkowitej dewastacji. Stwierdził, że w gminie 
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znacznie bardziej potrzebne są lokale socjalne, niż komunalne. Poinformował, że zadłużenie 

lokali komunalnych w naszej gminie sięga kwoty 1 mln zł.  

Radny Edward Mazur powiedział, że skoro przyjęto dwa programy wspierające osoby 

potrzebujące pomocy, w których wyraźnie wskazano, że mieszkań w gminie nie ma, to nie 

należy mieszkań sprzedawać. Odniósł się do protokołu Komisji Spraw Społecznych, której 

przedmiotem była analiza m.in. omawianych programów pomocowych i powiedział,  

że wyraźnie zaznaczono tam, żeby mieszkań znajdujących się w zasobach gminnych nie 

sprzedawać. Poinformował, że wskazano tam także, że należy zabezpieczyć środki na budynek 

w Niekłaniu Wielkim.  Radny Edward Mazur stwierdził, że niezrozumiałe jest, że najpierw 

radni akceptują protokół i składają podpisy, a następnie głosują za sprzedażą mieszkań.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej podsumowując stwierdził, że należałoby 

zatem rozdać mieszkania komunalne, których zadłużenie nadal będzie rosło. Podkreślił,  

że z kolei mieszkań socjalnych w gminie nie ma, ponieważ konserwator zabytków wraz  

z inspektorem nadzoru budowlanego kazał budynek socjalny opróżnić a na jego remont nie ma 

środków. Przypomniał, że na każdą sesję składane są projekty uchwał dotyczące umorzenia 

wierzytelności od najemców lokali komunalnych, którzy za mieszkania nie płacą, więc 

zadłużenie cały czas rośnie. Pan Przewodniczący powiedział, że należy zacząć myśleć 

perspektywicznie i dbać o zaspokajanie potrzeb wszystkich mieszkańców, o których radni 

mówili w punkcie pn. :”Sprawy różne”.  

Radna Elżbieta Jóźwik, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych odniosła się do 

wypowiedzi radnego Edwarda Mazura  w kwestii protokołu  z posiedzenia komisji. Wyjaśniła, 

że radny Edward Mazur jednoosobowo zaapelował o niesprzedawanie mieszkań znajdujących 

się w zasobach gminnych. 

Radny Edward Mazur stwierdził, że komisja protokół wraz z uwagą zaakceptowała  

i podpisała.  

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− za - 7 głosów 

− przeciw -  5 głosów 

− wstrzymało się -  1 głos 

podjęła uchwałę Nr XXXIX/253/2021 w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego 

stanowiącego własność Gminy Stąporków, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. ppkt k) Projekt uchwały w sprawie sprzedaży lokalu  mieszkalnego 

stanowiącego własność Gminy Stąporków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że powyższy projekt uchwały dotyczy lokalu 

mieszkalnego położonego na ul. Żeromskiego w Stąporkowie. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− za - 7 głosów 

− przeciw -  5 głosów 

− wstrzymało się -  1 głos 

podjęła uchwałę Nr XXXIX/254/2021 w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego 

stanowiącego własność Gminy Stąporków, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 
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W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. ppkt l) Projekt uchwały w sprawie utraty mocy Uchwały Nr VI/49/2011 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie zasad udzielania bonifikat 

przy sprzedaży lokali mieszkalnych w trybie bezprzetargowym. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− za - 8 głosów 

− przeciw -  3 głosy 

− wstrzymało się -  2 głosy 

podjęła uchwałę Nr XXXIX/255/2021 w sprawie utraty mocy Uchwały Nr VI/49/2011 

Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie zasad udzielania 

bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych w trybie bezprzetargowym, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. ppkt m) Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmiany do Uchwały  

Nr XX/154/2000 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 22 grudnia 2000 r. w sprawie 

nadania nazw ulicom na osiedlu domów jednorodzinnych w Stąporkowie. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIX/256/2021 w sprawie wprowadzenia zmiany do Uchwały Nr XX/154/2000 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 22 grudnia 2000 r. w sprawie nadania nazw ulicom na 

osiedlu domów jednorodzinnych w Stąporkowie, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. ppkt n) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Stąporków  

w 2021 roku. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− za - 11 głosów 

− przeciw -  0 głosów 

− wstrzymało się -  2 głosy 

podjęła uchwałę Nr XXXIX/257/2021 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Stąporków w 2021 roku, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. ppkt o) Projekt uchwały w sprawie zmiany Załącznika Nr 2 do uchwały Nr 

XXXV/302/2013 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 27 marca 2013 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Stąporków, których 
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właścicielem lub zarządzającym jest gmina Stąporków oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− za - 12 głosów 

− przeciw -  1 głos 

− wstrzymało się -  0 głosów 

podjęła uchwałę Nr XXXIX/258/2021 w sprawie zmiany Załącznika Nr 2 do uchwały  

Nr XXXV/302/2013 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 27 marca 2013 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Stąporków, których 

właścicielem lub zarządzającym jest gmina Stąporków oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. ppkt p) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Pana 

Arkadiusza Rakoczego. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− za - 10 głosów 

− przeciw -  2 głosy 

− wstrzymało się -  1 głos 

podjęła uchwałę Nr XXXIX/259/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez 

Pana Arkadiusza Rakoczego, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. ppkt q) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Pana 

Piotra Sterkowskiego. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIX/260/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Pana Piotra 

Sterkowskiego, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. ppkt r) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Panią 

Teresę Garland. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIX/261/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Panią Teresę 

Garland, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 
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Ad.pkt.8. ppkt s) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/225/2020 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie przyjęcia Programu 

współpracy Gminy Stąporków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2021. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIX/262/2021 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/225/2020 Rady Miejskiej  

w Stąporkowie z dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie przyjęcia Programu współpracy 

Gminy Stąporków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2021, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. ppkt t) Projekt uchwały w sprawie zmiany Załącznika nr 1 do uchwały nr 

XXIV/157/2016 Rady Miejskiej Stąporków z dnia 28 października 2016 r. w sprawie 

likwidacji Zespołu Obsługi Szkół w Stąporkowie i utworzenie Centrum Usług Wspólnych 

w Stąporkowie. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− za - 12 głosów 

− przeciw -  0 głosów 

− wstrzymało się -  1 głos 

podjęła uchwałę Nr XXXIX/263/2021 w sprawie zmiany Załącznika nr 1 do uchwały  

nr XXIV/157/2016 Rady Miejskiej Stąporków z dnia 28 października 2016 r. w sprawie 

likwidacji Zespołu Obsługi Szkół  w Stąporkowie i utworzenie Centrum Usług Wspólnych 

w Stąporkowie, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.9. Zamknięcie obrad sesji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady 

XXXIX sesji.  

 

 

 

Protokołowała:                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

Karolina Rokita                                                          Jacek Kołodziej 

 

 


